
 

Voel skole 

Kommende møder:  25/9, 31/10, 22/11, 14/1, 19/2, 20/3, 25/4, 20/5, 18/6  

Dagsorden  
Skolebestyrelsesmøde d. 20. aug. 2018. kl. 19.00-22.00 

 Aktuelt:

  

Kommentarer: 

Pkt. 724 

19.00-19.20 

Meddelelser 

 

Fra ledelsen: 

Ansættelse og vikarer. 

(Fra formanden:) 

 

Fra undervisning/fritidsdel: 

 

Øvrige meddelelser: 

 

 HR byder velkommen. Præsentation af 

bestyrelsen. 

Der er et par sygemeldinger: 

Jeanette kommer ikke tilbage fra barsel. 

Pernille er blevet ansat i stillingen. 

Jette D har fået hjernerystelse og er 

sygemeldt. Kommer tidligst om 6 uger. Søren 

er kommet som vikar. Han vil gerne blive til 

Jette er helt klar igen. 

Elena er stadig sygemeldt, men regner med 

at komme tilbage på et tidspunkt. Karoline er 

vikar og gør det godt. 

Nyt skoleår er lige startet op, derfor ikke det 

store at sige. Der er en del nye børn på 

skolen. 3. klasse er kommet med i 

indskolingen. SFO bruger tid på at lære de 

nye børn at kende(og omvendt) og børnene 

klarer sig godt. De springer ud i det. 

 

Pkt. 725 

19.20-19.40 

Arbejdet i bestyrelsen 

 
 

Jens Ole m.fl. fortæller om 

bestyrelsens arbejde og deres 

erfaringer de seneste to år. 

Bestyrelsen arbejder bl.a. med 

økonomien. Jens Ole og Rene har 

   



 
været på info-kursus om tildeling af 

penge til skolerne. 

Bestyrelsen er også med i nye 

ansættelser. 

Forpligtende samarbejde skolerne 

imellem er også en del af 

bestyrelsens arbejde. Det er bla. 

blevet til en SFO dag. Læsevejlederne 

og idræt(roning) har et samarbejde. 

Principper skal revideres af 

skolebestyrelsen. 

Værdiregelsæt er der arbejdet på i 

det forgangne skoleår. Der arbejdes 

videre i det kommende. 

Der er lavet en liste med 

virksomheder i Voel mhp 

praktikpladser i 5/6 klasse. 

Elevrådet har kigget på legepladser 

og det skal der arbejdes videre med.  

Der er blevet arbejde med hvorledes 

forældreråds-arbejdet kan optimere 

så rådet blive mere synligt. Også med 

baggrund i arbejdet vedr. digital 

dannelse på Voel Skole. 

Pkt. 726 

19.40-19.50 

Konstituering 

- Formand og næstformand 

vælges. 

Karen bliver nu formand og Jens Ole 

fortsætter som næstformand. Der 

klappes. 

Pkt. 727 

19.50-20.00 

Kaffe og kage 

- Henrik giver 1. omgang. 

Hindbærdrøm og citronmåne. 

Pkt. 728 

20.00-20.40 

Den nye bestyrelses indsatsområder Er der emner som bestyrelsen særligt 

ønsker at diskuterer og arbejde med? 

Hvordan, hvornår og hvem? 



 
Der udtrykkes bekymring omkring det 

at Voel Skole bliver en (et-sporet) 

skole med store klasser. Hvordan 

takler vi kommunikationen omkring 

dette? 

Digital dannelse kunne/skal også 

fremadrettet være et punkt som der 

arbejdes med. Ligeledes trivsel 

generelt. 

Inklusion kan også tages op – det er 

svært at arbejde med – hvordan 

håndterer vi det? Hvordan 

kommunikerer vi det? 

 

Planlægning af udarbejdelse af 

årsplan.  

Principperne skal kigges igennem 

inden næste bestyrelsesmøde. Vi har 

de lovpligtige, men der kan laves 

flere/andre. 

Pkt. 729 

20.40-21.10 

Budgetforslag 2019 

- Høring om budget 2019 

Bestyrelsen har mulighed for at lave 

høringssvar, som skal indsendes 

senest torsdag d.30/8-18. 

Se bilag - Henrik gennemgår 

powerpoint og det overordnede 

regnestykke til mødet. 

Hvordan og af hvem bliver 

høringssvaret lavet?  

Jens Ole udarbejder et høringsforslag. 

Alle er velkomne til at sende forslag 

til formuleringer/sætninger. 

Pkt. 730 

21.10-21.40 

Forskønnelsesdag 2.0 

- Dato fastsat til fredag 

d.21.september. 

Bestyrelsen har besluttet at ændre på 

formen. Hvordan skal vi arrangere 

dagen, og hvem gør hvad? 



 

 
 

Klasserådene skal inddrages. Dagen 

skal være i forbindelse med et 

klassearrangement. Måske er det 

bedre at klasserne får en opgave – 

det går ikke igennem klasserådene. 

En ”salgsvideo” bliver lavet.  

Der siges noget vedr. ovenstående 

ved forældremøde i indskolingen ved 

Arne, Jens Ole, Randi siger noget til 

mødet.  

Skolebestyrelsen præsenterer sig på 

ovenstående forældremøde. 

”Forældrebogen” bliver kigget 

igennem af Randi og sendes til de 

øvrige medlemmer i bestyrelsen. 

Indbydelsen til forskønnelsesdagen 

skal sendes ud inden d. 7/9. 

Pkt. 730 

21.40-21.50 

Evt.: 

 

 

Pkt. 731 

21.50-22.00 

Godkendelse af referat  

 


